
Dagsorden og referat  Dato: d. 10. januar 
2024 

Tid: 17.00-18.00 

  
Sted: JW 

Emne: Forældrerådsmøde Mødedeltagere:  Anne Cathrine Herløv Rasmussen (Leder - 
Fritidscenter 4 – Syd og Rideklubben), Marie Lykke Sommer Christiansen 
(Pædagogisk leder - Fritidscenter 4 – Syd og Rideklubben), Christine Sofie 
Christensen (barn på JK 6 klasse), Lærke Mertz Thorup (barn på Hendonvej 
4 klasse)  

Afbud: Signe Marie Angelo (Ørn Amagerbrogade 4 klasse), Anders 
(medarbejder rep)  

Fraværende: Christian Christiansen (barn på Hendonvej 5 klasse), Martin 
Hein (barn på Amagerbrogade 5 klasse) 
 

Formål med mødet:   
   

Forbered:  

Anvendelse af mødets resultat:    
  

Medbring:    

  

  

Emne  

Formål med 

punktet  
(- hvad skal vi 

udrette?)  

Proces  
(hvordan behandler vi 

emnet)  

Varighed  
Beslutning   

(referat – hvem gør 

hvad)  

1.   Præsentation af os selv    
  

Marie og AC sender en 
reminder ud dagen før 
møderne. Vi ønsker tilmelding 
og fraværs besked. Der vil 

være et lille tilbud om 
aftensmad, grundet 
tidspunktet. Vi roterer 
matrikler ift. hvor vi afholder 
møder. Info om matrikel vil 
være at finde på 

dagsordenen.     
 
Marie: Pædagogisk leder. Har 
være dette i snart 2 år. Har 
været i centeret som TK siden 

vi startede som FC. Har 



arbejdet som pædagog i klub 
siden 2005. 
Lærke: har to piger, en har 
gået i vores klub og en er her 
stadig, har været i praktik 
som gamer vejleder hos os.  

Christine: har siddet i 
forældrerådet i et år, men er 
også formand i 
forældrebestyrelsen, på 3. år. 

Har siddet i bestyrelsen i 
MANGE år. Og er selv 

pædagog.  
AC: har samlet været leder i 
18 år. Men pæd. leder i FC. 4 
syd siden start.     

2.   Konstituering   

   
Lærke er valgt som formand. 

Christine er valgt som 

næstformand.  

3.   Mødedatoer for det kommende år 

Vores bud på datoer:  

   
5 marts kl. 17.00-19.00 

30 maj kl. 17.00-19.00 

27 aug. kl. 17.00-19.00 

VALG info følger 

4.  Forventningsafstemning ift. hvad 

vi kan bruge forældrerådet til. 

 

   Marie: skønt med tanker og 

undren som forældre bringer på 

bordet v. personel. Glæder sig til 

dialog, emner om div., sparring.  

Har man bud så skrive endelig så 

det kan komme på dagsordenen. 

Skønt at have forældre der er 

nysgerrige på hvor deres børn går 

i klub. 

Lærke: Gaming og skærm har stor 

interesse. Informerende om at 

være interesseret i hvad der rør 

sig hos børn og unge. Hvad skal 

tillades og hvad skal ikke. Fortnite 

v. tiktik. Give en hjælpende hånd 

som vejledende, både til 

personale og forældre. Spørgsmål 



og undren glæder Lærke sig til at 

byde ind med.  

Christine: ”Hvis man skal brokke 

sig, er man nød til at handle”. At 

være ”hands on” om hvad der sker 

i klublivet. Står gerne foran til 

møder.  

AC: fedt at vi har engageret 

forældre ift. at få forældre 

perspektivet. Et eksempel var at 

det var fedt at have en forældre 

med til faglig dialog, som han 

havde et u filtreret billede af 

hverdagen i klubben.  

5.  Forældreråds intro med de andre 

forældreråd i Klyngen? 

 En information fra AC og Marie   Vi ønsker som forældreråd ikke 

sparring med forældreråd i vores 

klynge fra 0-6 års aldrene. Vi 

syntes allerede nu at der var 

mange gode tanker om hvad vi 

kunne bruge vores tid i 

forældrerådet til og der er i vores 

forældreråd også erfaring hos 

dem der sidder da de også sidder 

eller har siddet i andre råd eller 

bestyrelser.  

 

Men der ønskes en formidling til 

forældrerådene i klyngen om hvad 

det er de kan bruge 

forældrebestyrelsen på. AC og 

Marie informerer klynge leder, 

Rasmus. 

6.  Info fra en af vores 

udviklingsgrupper: Mediegruppen 

   Der har været møde i vores 

mediegruppe. Vi har en 

mediepædagogik. Der ønskes fra 

gruppen at der kommer nogle 

ændringer. Så kunne det være en 

tanke at inviterer Lærke med til 

næste møde, da der ønskes 

forældreperspektiv.  



7.  Kommende punkter: 

-Info om hvordan vi overordnet 

arbejder i FC 4 syd og 

Rideklubben.  

-Planerne for det næste år. 

    

 

 


